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ZAPISNIK 
9. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 
9. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 16. siječnja 2024. (utorak) s početkom u 17.00 sati, u 
prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Laura Anamaria Orlić, predsjednica VMO 

 Rudolf Ljubičić, zamjenik predsjednice VMO 

 Gordana Šopić, članica VMO 

 Ivan Jurković, član VMO 

 Miomira Milovanović Berić, referent za mjesnu samoupravu, tajnica MO 
 

 
Ostali nazočni: 

  
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Ivica Škrtić, član VMO 
 
 
 

 

Usvajanje Zapisnika sa 8. sjednice Vijeća Mjesnog odbora Brajda-Dolac:  
 • Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac, Laura Anamaria Orlić  pozdravila je prisutne i predložila slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
 

1. Usvajanje Izvješća o radu Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac za 2023. godinu 
2. Komunalna problematika 
3. Razno 
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AD 1 
Predsjednica Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac Laura Anamaria Orlić, izložila je Vijeću 
Izvješće o radu Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac za 2023. godinu.  
U Izvješću je detaljno opisan rad Vijeća, pokrenute inicijative, aktivnosti na područjima 
uređenja područja mjesnog odbora i poboljšanja kvalitete stanovanja, zdravstva i socijalne 
skrbi, sporta te brige o djeci u protekloj godini. Izvješće sadrži i specifikacije troškova po 
pojedinim programima kao i ukupne prihode i rashode za proteklu godinu.  
Zaključak:  
Izvješće o radu Vijeća mjesnog odbora Brajda-Dolac za 2023. godinu jednoglasno je 
usvojeno.  
 
AD 2 
Zaprimljen je odgovor TD Rijeka plus  i nadležne 1. policijske postaje Rijeka vezano uz upit 
stanarke da li na području Ulice Slaviše Vajnera Čiče gdje je trenutno 6 označenih parkirnih 
mjesta za osobe s invaliditetom ima potrebe za toliko brojem mjesta i da li se može utvrditi 
kolika je stvarna potreba s obzirom na stanare. 
U zaprimljenom odgovoru TD Rijeka plus stoji da sukladno Odluci o uređenju prometa Grada 
Rijeke, svaka osoba koja ima važeću oznaku pristupačnosti i valjana rješenja nadležnih tijela, 
ima pravo na označavanje mjesta za parkiranje najbliže adresi prebivališta te je TD Rijeka 
plus d.o.o. dužno takvo mjesto označiti a oznake pristupačnosti kontrolira MUP ili nadležna 
tijela koja ih izdaju. 
Načelnik Prve PP Rijeka odgovorio je da je TD Rijeka plus nadležan za prometnice i parkirna 
mjesta u Gradu Rijeci oni bi trebali i znati temeljem čega i tko im se obratio za označavanje 
parkirnih mjesta za osobe s invaliditetom.  O broju takovih parkirnih mjesta ne odlučuje 
policija , osim da uz prometne redare i policijski službenici postupaju po odredbama zakona o 
sigurnosti prometa na cestama. Prvi korak u rješavanju problema na koji se ukazuje je da  TD 
Rijeka plus uvidom u svoje evidencije utvrdi da li još uvijek postoji potreba za tim brojem 
parkirnih mjesta ( da li je osoba živa, promijenila adresu stanovanja i sl. ), a koje podatke 
mogu dobiti od nadležnih tijela nakon što dostave podatke tih osoba. 
Problem na koji je ukazano ne odnosi se na problem nadzora znaka pristupačnosti i 
eventualne zlouporabe istog. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis TD Rijeka plus dopis s molbom da postupi prema uputi načelnika Prve PP 
Rijeka. 
 
Zaprimljen je dopis stanarke koju zanima kakav je stav Grada prema reklamama koje ostaju 
na vanjskim zidovima zgrada nakon izlaska poslovnih subjekata iz prostora, kako to rješava 
Grad te da li bi se isti model mogao primijeniti i na privatne prostore i zaprimljen je slijedeći 
odgovor: 
Postavljanje reklamnih naziva propisano je važećim propisima i to Odlukom o komunalnom 
redu, koja odredbom čl. 7. i 8. upućuje na Pravilnik o uvjetima i postupku za postavljanje 
reklamnih i oglasnih predmeta, privremenih objekata i predmeta, ugostiteljskih terasa te 
druge opreme i uređaja na području Grada Rijeke. Citiranim propisima određeni su uvjeti koje 
je potrebno ispuniti da bi se reklamni predmeti postavili na pročelje, međutim, nije utvrđeno 
da se isti moraju ukloniti, ukoliko poslovni subjekt izađe iz prostora. Iako je to sasvim logično, 
jer nema potrebe za reklamiranjem poslovnog objekta koji se više ne nalazi na određenoj 
lokaciji.  
Odredbom čl. 15. Odluke o komunalnom redu propisano je da predmeti iz članka 5. stavka 2. 
ove Odluke moraju materijalnom obradom i oblikovanjem zadovoljavati kriterije tehničkih i 
tehnoloških standarda i biti estetski oblikovani te predstavljeni u skladu s izgledom okoline ili 
zgrade. Predmeti se moraju održavati čistim, urednim i ispravnim, a dotrajale predmete treba 
obnoviti, zamijeniti ili ukloniti. Troškove održavanja, čišćenja, zamjene i uklanjanja ovih 
predmeta snosi njihov vlasnik odnosno korisnik. 
Sukladno citiranim odredbama, potrebno je za svaki konkretni slučaj provjeriti je li reklamni 
predmet postavljen sukladno propisanim uvjetima pa ovisno o tome poduzeti daljnje korake.  
U svakom slučaju, problematika postave reklamnih i sličnih predmeta je aktualna u praksi te 
nadležne gradske službe nastoje pronaći odgovarajuće rješenje, kako bi se ista adekvatno 
riješila. Pri tome najveći problem ne predstavljaju reklame koje su ostale na pročelju, nakon 
što se neki poslovni prostor prestao koristiti, već one koje su postavljene bespravno, a što je 
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puno češći slučaj, stoga se to stavlja kao prioritet.  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Na upitom građana iz kojeg je razloga devastirano stablo u Krešimirovoj ulici i što mjesni 
odbor namjerava učiniti po tom pitanju zaprimljen je odgovor nadležnih službi da je u sklopu 
zahvata predviđen je iskop 6,0m x 8,0m i 3,0m x 3,0m te 5m dubine uz samo deblo 
drvoredne platane. To podrazumijeva potpuno uklanjanje korijena sa strane nogostupa i 
živice. Budući da je stablo već nagnuto nad prometnicom, ugrožena bi bila sigurnost prolaza 
pješaka i motornih vozila.. Kako ne bi došlo do pada platane na prometnicu odobreno je 
uklanjanje uz uvjet da Izvođač po završetku radova posadi novo stablo. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Zaprimljen je odgovor nadležnih službi na upit zamjenika predsjednice Rudolfa Ljubičića a 
vezan uz problem sanacije  dizala kod Zagrad-a u kojem stoji da je detaljnim pregledom 
dizala utvrđena  korozija na dijelu metalne konstrukcije dizala čime je moguće oslabljena 
konstrukcija istog te zbog sigurnosti prilikom korištenja dizala, isto nije u funkciji. Korozija je 
utvrđena na konstrukciji dizala na nepristupačnim mjestima odnosno na mjestima koja se 
mogu sanirati samo demontažom stakala na cijeloj konstrukciji, što iziskuje iznalaženje 
tehničkog rješenja te dodatna sredstva. Da bi se osposobilo funkcioniranje dizala odlučeno je 
da se pristupi radovima pojačanog održavanja. U sklopu radova sanacije, nakon demontaže 
stakala, očistila bi se konstrukcija lifta, izveli bravarski radovi na način da bi se dio 
sekundarnih nosača konstrukcije zamijenio, a dio sanirao, zamijenili bi se aluminijski nosači 
stakala,  izmijenila podnica vozne kabine i izveli ostali radovi nužni za funkcioniranje dizala .  
Ovisno o raspoloživosti izvođača radova te vremenskim uvjetima pristupit će se  sanaciji 
istog. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis s molbom za informaciju u kojoj je fazi sanacija dizala. 
 
Vijeće mjesnog odbora Brajda-Dolac zaprimilo je molbu vlasnika garaže u Ulici Ive 
Marinkovića za mišljenje nakon što je zaprimio rješenje Upravnog odjela za komunalni sustav 
i promet u kojem stoji da je izvršenim očevidom od strane komunalnog redarstva utvrđeno da 
je površina u Ulici Ive Marinkovića osigurana trajnom fiksnom barijerom te da se barijera 
treba ukloniti. U svom dopisu prilaže suglasnost Rijeka promet d.o.o. od 29. siječnja 2001. 
godine kojim se odobrava stanarima Ulice Ive Marinkovića da postave zaštitni stupić na 
prilazu garažama. 
Zaključak: 
Nejasno je iz kojeg razloga se nakon više od dva desetljeća korištenja predmetnog zaštitnog 
stupića uz koje se ne veže nikakva problematika, predlaže uklanjanje istoga. 
Uputiti će se upit nadležnim službama. 
 
 
AD 3 
Na upit vijećnice Gordane Šopić kada će se sanirati odvodnja oborinskih voda u centru 
Zagrad još nije zaprimljen odgovor. 
Zaključak: 
Uputiti će se požurnica nadležnim službama. 
 
 
Sjednica je završila u 19:00 sati. 

Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 

             Miomira Milovanović Berić Laura Anamaria Orlić 
 


